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BESTUURSOVERLEG OP VAN DE VERENIGING DEKKER WARMOND SQUASH, OPGERICHT 1 FEBRUARI 1985, 
GEHOUDEN OP 19 FEB. 2023, 18:00 UUR TER RESIDENTIE VAN R. VAN DER ZWAN, PLV. VOORZITTER VAN HET 

BESTUUR.  

 
Verslag 
 
 
Aanwezig: Marije van der Jagt (vz) ,  Robin van der Zwan, Angela van der Geest, Rene 
Spaanderman en Gerbrand Mijzen (verslag) 
Verhinderd: Joost Haeck (competitie) 
 

1. Opening 
 
Gerbrand stelt voor om op dit eerste bestuursoverleg in nieuwe samenstelling 
(bestuurswissel per 1 januari 2023) elk bestuurslid even het woord te geven over nieuwe en 
lopende zaken. Is akkoord en we starten met de voorzitter  

 
2. Voorzitter 

 
Mededelingen (en acties) 

● De ‘denktank’ die SBN op 11 februari zou organiseren, is afgelast wegens gebrek aan 
belangstelling. Deze was gericht op squashclubs die meer leden naar de squashbanen 
willen trekken. Deze denktank komt terug in een vorm waarin SBN zelf bij de clubs 
langsgaat. Marije wacht dit namens ons af.  

● Op 26 februari komt de Squash Ladies Tour langs bij Dekker. Deze toernooitour wordt 
georganiseerd door Marije en ditmaal dus, hoe toepasselijk, bij Dekker. Er worden 3 
banen gereserveerd voor de spelende dames. Het bestuur verwelkomt de komst van 
dames naar de vereniging. Marije stuurt wat content en Gerbrand en Rene plaatsen 
een verslagje op de website.  

● Het bestuur besluit dat ook andere toernooi-tours welkom zouden zijn. Marije gaat 
contact leggen (Q2 Marije) 

● Het bestuur stelt de toernooiplanning voor 2023 vast.   

o op 18 juni komt er een singles tournooi. Robin start de organisatie op.(1 mei, 
Robin)  

o 10 sept: Langeballen tournooi.  
o CK:  Zondag 8 oktober, tevens Algemene Ledenvergadering 
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o 30 dec. dubbeltournooi  met oliebollen 
 
Aan de tournooien worden t.z.t. acties verbonden 

 
 

3. Secretaris 
 

▪ De statuten zijn 30 jaar oud en aan vernieuwing toe. Met de aanwezige expertise in 
bestuur kunnen we die goedkoop zelf opstellen en door een notaris laten tekenen. 
Het bestuur besluit dat er een wijzigingsvoorstel voor de statuten komt, waarin 
onder andere de mogelijkheid van online vergaderen kan worden opgenomen (Q3 
Marije, Gerbrand).  
 

▪ Het bestuur besluit het e-maildomein dekkerwarmondsquash.nl in gebruik te nemen 
voor bestuursleden. (Q4, allen) Correspondentie – en vooral documenten met 
persoonsgegevens- worden in de loop van dit jaar uitsluitend nog via deze 
verenigings-adressen uitgewisseld.  

 
▪ Gerbrand heeft de website, het maildomein en de cloud-storage voor opslag van en 

delen van documenten ingericht en gedocumenteerd. Gerbrand en Rene bespreken 
deze binnenkort en stemmen taakverdeling communicatie en secretaris verder af. 
(Q1 Gerbrand + Rene) 
 

▪ Het bestuur besluit dat er een privacystatement komt. (Q2 Gerbrand en Marije)  
Effectief pas nadat de werkwijze met betrekking tot gebruik van e-mail, 
documentopslag is ingevoerd. Tot die tijd vangt Gerbrand vragen op via 
privacyfunctionaris@dekkerwarmondsquash.nl. Daar komt tot nu toe niets binnen.   

 
▪ Gerbrand heeft een korte inventarisatie van materiaal (ballen, rackets, shirts, tassen, 

etc.) gemaakt. Wordt dit jaar gehandhaafd, als je spullen koopt of gebruikt mag je die 
thuis bewaren maar dus even melden, ook als je spullen verbruikt (aandachtspunt 
allen) 

  
▪ Gerbrand stapt naar voren als chef postvak en zal de post waar mogelijk digitaliseren 

en aan de bestuursleden (vooral Angela) doorzetten. We gaan dus digitaal, papier 
gooien we weg. Ook de relevante oude documenten uit het archief (dozen bij Peter 
Krul opgehaald) worden gedigitaliseerd en komen in de documentopslag te staan 
(Q4, Gerbrand) 

 
▪ Gerbrand stelt voor een Ledenraadpleging in te richten voor besluiten waar we niet 

op de ALV willen wachten of samen met andere leden willen voorbereiden. Het 
bestuur besluit het voorstel voor de ledenraadpleging te agenderen op de ALV (Q4 
ALV, Gerbrand)  

mailto:privacyfunctionaris@dekkerwarmondsquash.nl
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Rene: Communicatie 
 

- Renee stelt vast dat de ledenadministratie een twintig-tal lege e-mailadressen bevat: 
Leden zonder adres en soms ook zonder telefoonnummer.  Het bestuur besluit dat 
de ledenlijst wordt aangevuld waar mogelijk en teruggestuurd naar 
ledenadministratie van Dekker.  (Q1 Rene en Gerbrand) 
NB Is belangrijk wegens invoer van baanreserveringssysteem.  
 

- We maken een afspraak met Dekker Warmond (Jorrit en Lianne) om de administratie 
door te spreken. (Q2, Gerbrand) 

 
Angela: Financieel 
 

● Op 27 februari is er een afspraak met de Dik (penningmeester vorig bestuur) voor 
overdracht. (27 feb, Angela en Robin) 

o PM: Jaarverslagen deponeren? Angela vraagt bij overdracht Dik 
o Afspraken met barpersoneel: Angela loopt even langs  

 
Robin: Sportzaken 
 

▪ Verbeteringen van de baan is noodzakelijk. De banen zijn zeer koud, vochtig, het 
raam is gebroken, de lampen stuk en de vloer smerig en stoffig. Er is onderhoud 
nodig en wekelijks moet er schoongemaakt worden.  
 
De mogelijkheden zijn besproken; Zelf schoonmaakmiddelen plaatsen (raken kwijt / 
wordt geklieder), zelf schoonmaker inhuren (plan B) of Dekker vragen om de huidige 
schoonmakers ook in te zetten op de squashbanen. Dit laatste gaan we bespreken in 
een overleg met de sportmanager Roy van Dekker. Kan mogelijk in het verlengde van 
de afspraak met Jorrit en Lianne worden geregeld, zie hierna (Q1, Gerbrand en 
Marije) 
 

▪ Het bestuur besluit over te stappen op het baanreserveringsysteem PlayTomic, per 1 
maart.  Hiervoor zijn afgelopen weken de voorbereidingen afgerond. (communicatie, 
configuratie van het systeem, ledenadministratie). Er moet nog een Afspraak met 
Dekker Warmond (Jorrit) om reserveringssysteem in te regelen (Rene en Gerbrand).  
 
Invoering van PlayTomic zal na een periode van 3 maanden worden geëvalueerd (Q2, 
Robin en Gerbrand). Openstaande punten op dit moment zijn onder andere; 

o Reserveringsysteem: Hoe gaat baanreserveren  voor competitie, tournooien, 
etc. Er loopt nog competitie na 1 maart. (aantal vrijdag, heeft Joost de data 
van) (Q1, Joost) 



 
 
 

 Verslag bestuursvergadering Dekker Warmond Squash op 19 februari 2023, pag. 4 

o Vindt er verdringing plaats van leden door losse baanhuur (of andersom) 
o Wat zijn andere (on)gewenste effecten van invoering 

 

▪ Er is vraag naar trainingen (individueel en in groepen) maar niet duidelijk wie dit aan 
kan bieden.  

o Het bestuur vraagt Bart van Agteren wat hij aan wil bieden (Q1, Rene) 

o Het bestuur vraagt Robin deel te nemen aan de trainerscursus Basis in op 18 
en 19 maart en 15 en 16 april. en specifieke leden te vragen of ze ook 
belangstelling hebben (Q1, Robin). We plaatsen geen brede oproep. 

Het bestuur besluit dat naast de trainingen van Bart, alleen deze opgeleide trainers 
daarna voor een nader vast te stellen vergoeding lessen kunnen geven aan de leden.  

 
Joost (afwezig, stuurt tekstberichtje): Competitie  

 
▪ De mixcompetitie begint op 21 april.  Er wordt gespeeld door 4 heren, 2 dames, op 2 

banen. Het bestuur besluit de competitie dit jaar niet tot speerpunt te benoemen, 
wegens de benodigde inspanningen op andere (randvoorwaardelijke) zaken. We 
gaan de competitie actief ondersteunen met communicatie via de nieuwsbrief, 
website en evt. posters. Geen ambitie voor aantal teams dit jaar. Wedstrijdverslagen 
worden (indien aangeboden) op de website geplaatst (doorlopend, Joost) 
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Besluitenlijst
▪ Het bestuur besluit dat de ledenlijst wordt aangevuld waar mogelijk en teruggestuurd naar 

ledenadministratie van Dekker.  (Q1 Rene en Gerbrand), 3 
▪ Het bestuur besluit dat er een privacystatement komt. (Q2 Gerbrand en Marije), 2 
▪ Het bestuur besluit dat er een wijzigingsvoorstel voor de statuten komt (Q3 Marije, Gerbrand)., 2 

▪ Het bestuur besluit dat naast de trainingen van Bart, alleen deze opgeleide trainers daarna voor een 
nader vast te stellen vergoeding lessen kunnen geven aan de leden., 4 

▪ Het bestuur besluit dat ook andere toernooitours welkom zouden zijn. Marije gaat contact leggen (Q2 
Marije), 1 

▪ Het bestuur besluit het e-maildomein dekkerwarmondsquash.nl in gebruik te nemen. (Q4, allen), 2 
▪ Het bestuur besluit het voorstel voor de ledenraadpleging te agenderen op de ALV (Q4 ALV, 

Gerbrand), 2 

▪ Het bestuur besluit over te stappen op het baanreserveringsysteem PlayTomic, per 1 maart., 3 
▪ Het bestuur stelt de toernooiplanning voor 2023 vast., 1 
▪ Invoering van PlayTomic zal na een periode van 3 maanden worden geëvalueerd (Q2, Robin en 

Gerbrand)., 4 
▪ op 18 juni komt er een singles tournooi. Robin start de organisatie op.(1 mei, Robin), 1 
▪ Op 27 februari is er een afspraak met de Dik (penningmeester vorig bestuur) voor overdracht. (27 feb, 

Angela en Robin), 3

 


